過去神如何的帶領

燕窩事工 - 東南亞

我們事工的整個異象和我們內心的渴望其實非常單純。 我們愛耶穌,照主耶穌所應得的,不管需要付出什麼,不管是什麼代價,我們樂意願意這樣做。

此外,我們希望門徒訓練和培養其他人,當地的信徒,也看到耶穌的美麗和愛,並通過以親密和徹底的無私的愛來靠近祂好回應主耶穌的美麗和愛。

實際上,目前,東南亞的燕窩事工通過七個不同的事工來實現這一目標:

如今神對我們的呼召

客西馬尼園24/7禱告中心

在客西馬尼園 2 4 / 7 禱告中心的房子裡,我們不斷的敬拜上帝。我們 一天 24 小時 一周 7 天持續以敬拜、禱告和愛耶穌。到了 2023 年 1 月 22 日將進入第六年了,在持續的敬拜和禱告中愛耶穌是我們整個家庭和事工的引擎室、心臟、至始至終都會是如此。

燕窩兒童之家

燕窩兒童之家是一個安全、並以基督為中心、敬拜和祈禱的家,特別提供孤兒和處於危險中的兒童能被神所收容的居所。目前有十七個漂亮的孩子在我們的照顧下。十四人住在家裡,三人住在 客西馬尼禱告堂。

BEAR訓練中心

以聖經來裝備並點燃復興的培訓是一個為期 14 週的針對當地教會領袖的門徒訓練計劃,重點是祈禱、敬拜、聖經、傳福音和與上帝建立親密關係。 該計劃還包括對農村地區的一到兩次外展活動。 一些學生畢業後已經加入我們的領導團隊或留在這個訓練中心實習。 我們的下一季將於 2023 年 2 月開學。

燕窩庇護所/窮人的事工

我們相信,支持我們當中最微小的包括將他們帶回家中並歡迎他們進入他們的家庭。目前,我們 照顧一位前無家可歸的寡婦和她的兒子。我們還定期在當地貧民窟和其他貧困地區服務。

鄉村傳福音外展 分送聖經

我們嘗試定期訪問鄉村的教會,贈送和分發聖經以鼓勵和加強原住民的教會。我們也很幸運能夠免費向教會分發數千本聖經。我們還前往尚未聽聞福音或是未有福音據點的農村地區,我們深切盼望與尚未聽到好消息的人分享福音,並正在努力與將我們的 B.E.A.R. 訓練中心畢業的學生能夠在鄉村建立教會和外展的基地。培養希望藉此能夠達到更深遠的地區。

Babu Bum 當地小型商業事工部

通過僱用當地婦女製作可重複使用的環保布尿布來建立她們的能力。 這不僅提供了重要的就業機會,而且還為買不起尿布的嬰兒和母親提供了一種具有成本效益的健康解決方案。 我們已經能夠將尿布帶到外展並免費分發給母親們。

救濟援助

我們一直在自然災害和 COVID-19 疫情流行期間提供救濟援助。 尤其是在 COVID-19 疫情流行期間,這個服事已經成為我們事工的主要重心,即使在 COVID-19 疫情之後,這仍然是我們事工的一部分。

我們不知道主將來會為我們預備什麼,但無論他帶領到哪裡,無論他帶領我們做什麼,我們都會 說"是的"。

我們目前的夢想是幫助我們的 B.E.A.R. 培訓畢業生在他的村子裡建立了一座教堂,最終能夠為無法負擔得起深入研究聖經的鄉村牧師提供免費的認證的學士學位聖經研究計劃,同時,好好栽培我們家庭事工的孩子們當他們漸漸長大能夠開始追求高等教育或職業,同時願意回應並付出上帝呼召他們要去愛的地方和任何方式。

歡迎大家參與支持將來的事工

對於那些希望幫助、支持、合作或參與我們正在做的事情的人,最好的方式是定期為我們祈禱。您可以通過 Adventuresofclemandjenny@gmail.com 發送電子郵件給我們,我們會將您的電子郵件加入我們通訊消息的群組中。

愛

Kemin 和 Jenny, 及三個兒子 River, Oliver, & Everest Chen

Swallow's Nest Ministries - Southeast Asia

The entire vision of our ministry and desire of our hearts is very simple. We want to love Jesus to the fullness of what He deserves, whatever it takes and whatever it looks like. Furthermore, we want to train, disciple, and raise up others, local believers, to also see the beauty and love of Jesus and respond to His beauty and love by drawing near to Him in intimacy and radical selfless love.

Practically, at the moment, Swallow's Nest Ministries – Southeast Asia, accomplishes this through seven different ministries:

The Gethsemane House of Prayer

A 24/7 house of prayer where God is unceasingly adored. We will be entering into our sixth year of continual worship, prayer, and loving Jesus 24/7 on January 22nd, 2023. Loving Jesus in continual worship and prayer is the engine room, the heart, the beginning and end, of our entire ministry family.

The Swallow's Nest Children's Home

A safe, Christ-centered, worship and prayer filled home for orphans and at-risk children to be adopted into God's family. Currently seventeen beautiful children are in our care. Fourteen live in the home and three live in the Gethsemane House of Prayer.

B.E.A.R. Training

Biblical Equipping And Revival Training, a fourteen week long discipleship program for local church leaders focused on prayer, worship, the Word, evangelism, and intimacy with God. The program also includes one to two outreaches to rural village areas. Some students have graduated to join our leadership team or stayed for an internship program. Our next school begins in February 2023.

The Swallow's Nest Shelter / Ministry to the Poor

Loving the least of these, we believe, includes bringing them into their home and welcoming them into their family. Currently an ex-homeless widow and her son are in our care. We also regularly serve in local slums and other impoverished areas.

Village Outreaches & Bible Distribution

We try to regularly visit rural village churches to encourage and strengthen the indigenous church. We've also been blessed to be able to freely distribute thousands of Bibles to churches. We also travel to un-evangelized or un-engaged rural areas to share the gospel with those who have yet to hear the

Good News and are working towards establish a small village church and outreach base with one of our B.E.A.R. Training graduates with hopes to reach even further regions.

Babu's Bum

A small local business ministry, that empowers local women by employing them in making reusable ecofriendly cloth diapers. This not only provides crucial employment opportunities but, also provides a cost-effective healthy solution for babies and mothers who are unable to afford diapers. We've been able to take the diapers on outreach and distribute them freely to mothers.

Relief Aid

We have regularly been providing relief aid in response to natural disasters and the COVID-19 pandemic. Especially during the COVID-19 pandemic, this become a major element of our ministry and, even post-COVID, this has continued to be a part of our ministry. We don't know what the Lord has in store for us in the future but, wherever He leads and whatever He leads us to do, we will say "Yes."

Our dreams at the moment are to help one of our B.E.A.R. training graduates establish a church in his village, to eventually be able to offer a free accredited bachelor's degree biblical studies program for village pastors that would not be able to afford to intensively study the bible, to disciple our children's home kids well as many of them grow older and begin to pursue higher education or careers, and to continue to be open and available for any and every way that God calls us to love.

For those who wish to help, support, partner, or participate with what we are doing, the best way of doing so is to regularly pray for us. You can email us at adventuresofclemandjenny@gmail.com to be added to our update list and receive our newsletter.

Love,

Kemin, Jenny, River, Oliver, & Everest Chen